

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី ២៨ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០២០

ទំនាក់ទំនង៖ Kate Kuykendall, 562.570.2679, [kate.kuykendall@longbeach.gov](mailto:kate.kuykendall@longbeach.gov)

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសជាបន្ទាន់

## ក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ Southwest Airlines ប្រកាសពីសេវាកម្មថ្មី ដែលបន្ថែមជើងហោះហើរពីអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច

ទីក្រុងឡងប៊ិចរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា - ក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ Southwest Airlines បានប្រកាសនៅថ្ងៃនេះ ថាក្រុមហ៊ុននឹងចាប់ផ្តើមជើងហោះហើរជារៀងរាល់ថ្ងៃដែលមិនឈប់ពីអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច (LGB) ទៅកាន់ទីក្រុងអូស្ត្រីន (Austin) និងទីក្រុងហ្វីនិក (Phoenix)។ ការផ្លាស់ប្តូរនេះបានបង្កើនការតភ្ជាប់ទូទាំងប្រទេសនិងបង្កើនជើងហោះហើរនៃ Southwest ពីព្រលានយន្តហោះឡងប៊ិចជិតទ្វេដង ដែលមិនមានការឈប់មុនទៅដល់ទិសដៅ។

លោកអភិបាលក្រុង Robert Garcia បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងសូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ Southwest Airlines ដែលបានបោះឆ្នោតទុកចិត្តលើអាកាសយានដ្ឋាននិងសេដ្ឋកិច្ចក្នុងតំបន់របស់យើង។ អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិចគឺជាក្បាលម៉ាស៊ីនសេដ្ឋកិច្ចសម្រាប់តំបន់ដែលជាគន្លឹះនៃការស្តារហិរញ្ញវត្ថុរបស់យើងពីការរាតត្បាតសកលនៃមេរោគកូរ៉ូណានេះ។”

ជើងហោះហើរប្រចាំថ្ងៃថ្មីនឹងចាប់ផ្តើមនៅខែវិច្ឆិកាហើយនឹងមានជើងហោះហើរប្រចាំថ្ងៃមួយទៅកាន់ទីក្រុងអូស្ត្រីននិងជើងហោះហើរប្រចាំថ្ងៃចំនួន ៣ ទៅកាន់ទីក្រុងហ្វីនិក។ អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិចបច្ចុប្បន្នមានទិសដៅចំនួន ១៦ ដែលមិនមានការឈប់មុនទៅដល់ទិសដៅប៉ុន្តែសេវាកម្មខ្លះត្រូវបាន

ផ្អាកជាបណ្តោះអាសន្នដោយសារជំងឺ COVID-19។ ក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ JetBlue ក៏មានជើងហោះហើរទៅកាន់ទីក្រុងអូស្ត្រីនហើយក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ American Airlines ក៏មានជើងហោះហើរទៅកាន់ទីក្រុងហ្វ្លីនីកូឡាផងដែរ។

លោកស្រី Cynthia Guidry នាយកអាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិចបានមានប្រសាសន៍ថា “យើងសូមអរគុណដែលក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ Southwest Airlines បន្តវិនិយោគនៅអាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិចជាពិសេសក្នុងអំឡុងពេលជួបការលំបាកទាំងនេះ។ ដោយមានកន្លែងលំហែកាយជាច្រើននៅខាងក្រៅនិងដែលមានអារម្មណ៍ដូចជាទីក្រុងតូចមួយយើងមានជំហរល្អជាអាកាសយានដ្ឋានដែលគួរអោយចង់ធ្វើដំណើរក្នុងពិភពក្រោយ COVID-19។”

ក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ Southwest Airlines បានចាប់ផ្តើមផ្តល់សេវាកម្មពីអាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិចក្នុងឆ្នាំ ២០១៦។ ក្នុងចំណោមជើងហោះហើរទាំង ៥៣ ដែលមាននៅអាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិច Southwest មានជើងហោះហើរជាអចិន្ត្រៃយ៍ចំនួន ៨ និងមានជើងហោះហើរបន្ថែមចំនួន ៩ ទៀត។ ការប្រកាសនៅថ្ងៃនេះមិនប៉ះពាល់ដល់ចំនួនជើងហោះហើរដែលត្រូវបានសម្រាងទុកឱ្យក្រុមហ៊ុន Southwest Airlines ទេ។

លោក Adam Decaire អនុប្រធានផ្នែកផែនការបណ្តាញនៃក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ Southwest Airlines បានមានប្រសាសន៍ថា “ទីក្រុងអូស្ត្រីននិងហ្វ្លីនីកូនឹងក្លាយជាទីក្រុងទី ៦ និងទី ៧ របស់យើងដែលតភ្ជាប់ទៅនឹងឡុងប៊ិចហើយដោះស្រាយទាំងការទាមទារជើងហោះហើរទៅនិងមកដែលមិនឈប់មុនទៅដល់ទិសដៅនិងផ្តល់ជូនអតិថិជនរបស់យើងនូវការតភ្ជាប់ជាច្រើនទៅកាន់កន្លែងក្រៅពីទីក្រុងទាំងពីរផងដែរ។ គុណសម្បត្តិនិងបដិសណ្ឋារកិច្ចរបស់យើងគឺគួបផ្សំយ៉ាងល្អនឹងបទពិសោធន៍ធ្វើដំណើរងាយស្រួលដែលអាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិចផ្តល់ជូនអ្នកដំណើរ។”

អាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិចបានដាក់ចេញនូវវិធានការណ៍មួយចំនួនដើម្បីលើកកម្ពស់សុវត្ថិភាពអ្នកដំណើររួមទាំងការរក្សាចម្ងាយរាងកាយពីគ្នា ពិធីសារថ្មីអំពីការបំបាត់មេរោគ និងតម្រូវការដែលចែងថាបុគ្គលិកនិងអ្នកដំណើរទាំងអស់ត្រូវពាក់របាំងមុខពេលនៅព្រលានយន្តហោះ។ សូមអានបន្ថែមអំពីវិធានការទាំងនេះនៅទីនេះ។

មានទីតាំងនៅជិតព្រំប្រទល់ Los Angeles ខោនធីនិង Orange ខោនធីអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច ស្ថិតនៅជិតការទាក់ទាញសំខាន់ៗជាច្រើននៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាខាងត្បូង។

**អំពីទីក្រុងឡងប៊ិច**

ជាទីលំនៅដ្ឋាននៃប្រជាជនប្រមាណ ៤៨០,០០០ នាក់ទីក្រុងឡងប៊ិចបានទទួលពានរង្វាន់និងជាទីក្រុង ថ្លៃប្រឌិតដល់ផ្តល់ជូននូវភាពសំបូរបែបនៃពិភពលោកខណៈពេលដែលរក្សាលក្ខណៈបុគ្គលនិងដេ លបង្កើតឡើងពីសង្កាត់ផ្សេងៗពីគ្នាដែលបានផ្តុំនៅតាមបណ្តោយឆ្នេរសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក។ ក្នុងនាមជាទី ក្រុងដែលមានសេវាកម្មពេញលេញទីក្រុងឡងប៊ិចជាលំនៅដ្ឋានរបស់នាវា Queen Mary, អាងចិញ្ចឹម ត្រីនៃមហាសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក (Aquarium of the Pacific), សារមន្ទីរនិងរោងកុនជាច្រើន, សាលារៀន ដែលត្រូវបានវាយតម្លៃខ្ពស់, អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច, កំពង់ផែឡងប៊ិច ក៏ដូចជាមន្ទីរផ្សេងៗដែលបាន ទទួលពានរង្វាន់ជាច្រើនដូចជាមន្ទីរសុខាភិបាល មន្ទីរឧទ្យានការកំសាន្តនិងសមុទ្រ មន្ទីរសេវាកម្ម អភិវឌ្ឍន៍ និងមន្ទីរផ្សេងៗទៀត។ ទីក្រុងនេះក៏មានសាកលវិទ្យាល័យនិងមហាវិទ្យាល័យដែលត្រូវបាន ការគោរពខ្ពស់ ក៏ដូចជាកន្លែងចិញ្ចឹមសត្វជាប្រវត្តិសាស្ត្រចំនួន២ មន្ទីរពេទ្យ៥ ទីតាំង៥សម្រាប់លេង ហ្គោល ស្ទួន១៧០ ឆ្នេរសមុទ្រជាច្រើនម៉ាយល័ម៉ា ផ្លូវសម្រាប់ជិះកង់ និងកម្មវិធីជិះកង់ដែលមានការ ចែករំលែក។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីទីក្រុងឡងប៊ិចសូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ <http://longbeach.gov/>។ សូម តាមដានទីក្រុងឡងប៊ិចនៅលើបណ្តាញសង្គមសម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗនៅលើ [ហ្វេសប៊ុក](#) [ធ្វីតធំ](#) [i Instagram](#) និង [យូធូប](#)។

**អំពីអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច**

បង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ ១៩២៣ អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច (LGB) ជាព្រលានយន្តហោះចំណាស់ជាងគេ នៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ ចំណាត់អ្នកដំណើរថ្មីបានបើកក្នុងឆ្នាំ ២០១២ ហើយចាប់តាំងពីពេលនោះមក ទទួលបានការកោតសរសើរយ៉ាងខ្លាំងចំពោះការរចនានិងស្ថាបត្យកម្មទំនើប ការទទួលទានអាហារក្នុង ស្រុក និងបទពិសោធន៍ធ្វើដំណើរងាយស្រួល។ ក្នុងចំណោមពានរង្វាន់ជាច្រើនអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិ ចត្រូវបានគេដាក់នាមថាជាអាកាសយានដ្ឋានកំពូលទាំង ១០ សំរាប់ការប្រកួតអាកាសយានដ្ឋានខ្នាត តូចល្អបំផុតដោយអ្នកអានកាសែត USA Today ឆ្នាំ ២០២០។ អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិចផ្តល់ជូននូវ

សេវាកម្មមិនឈប់ដល់ទីក្រុងមួយចំនួននៃសហរដ្ឋអាមេរិកខណៈពេលដែលគាំទ្រដល់សហគមន៍  
អាកាសចរណ៍ទូទៅជាមួយនឹងប្រតិបត្តិការប្រចាំឆ្នាំជាង 300,000។ អាកាសយានដ្ឋាននេះក៏ជាប្រភព  
នៃសកម្មភាពសេដ្ឋកិច្ចនិងការងារយ៉ាងច្រើនផងដែរដោយអគារអាកាសចរណ៍នៃអាកាសយានដ្ឋានឡុង  
ប៊ិចបានបង្កើតផលប៉ះពាល់សេដ្ឋកិច្ចដល់ \$8.6 ពាន់លានដុល្លារនិងគាំទ្រការងារចំនួន 46,000។  
អាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិចគឺជាសហគ្រាសទ្រទ្រង់ខ្លួនឯងនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចនិងមិនទទួលបានប្រាក់ពន្ធ  
ក្នុងស្រុកទេ។ អាកាសយានដ្ឋានមានមោទនភាពក្នុងការថែរក្សាកេរ្តិ៍ឈ្មោះដែលជាប្រវត្តិសាស្ត្រដែលត្រូវ  
បានគោរពនិងរក្សាប្រតិបត្តិការប្រកបដោយសុវត្ថិភាព និងរន្ធភាព និងការទទួលខុសត្រូវផ្នែកបរិស្ថា  
ន។ សូមតាមដានអាកាសយានដ្ឋានឡុងប៊ិចនៅលើប្រព័ន្ធសង្គមហ្វេសប៊ុក Instagram និង ធ្វើតាមនៅ  
@LGBAirport។

សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីជំងឺ COVID-19 រួមទាំងព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលទីក្រុងឡុងប៊ិចកំពុងអនុវត្ត  
ដើម្បីការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនសូមមេត្តាចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [longbeach.gov/COVID19](http://longbeach.gov/COVID19)  
ហើយតាមដាន @LongBeachCity នៅលើប្រព័ន្ធសង្គមហ្វេសប៊ុក ធ្វើតាម និង Instagram។

###